
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 12.08.2022 

 

 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 

a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom 

rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

 

Zapisovateľ:   Lucia Piatriková  

Overovatelia: Matej Visolajský 

 Milan Kvasnica  

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce                                     

a skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. K záverečnému účtu bola priložená správa hlavného 

kontrolóra, po schválení obecným zastupiteľstvom bol vyvesený v stanovenej lehote a prebytok 

bol presunutý na rezervný fond. Starosta opäť oslovil poslancov, že majú poslednú možnosť 

nahlásiť sa na zájazd do Vodňan. Starosta skonštatoval, že hodové slávnosti v obci dopadli 

úspešne.  

 

K bodu 4/ Projektový zámer fa Energie park  

Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad bol doručený zámer od spol. Energie park, 

ktorá pôsobí v oblasti ochrany klímy a životného prostredia. Projektový zámer predstavoval 

vybudovanie fotovoltaickej elektrárne na území obce, konkrétne na ornej pôjde smerom na 

vŕšky. Poslanci si prezreli plán a komentár k zámeru a začala sa krátka rozprava o negatívach 

a dopadoch pre obec spojených s týmto projektom. Starosta oznámil, že predmetné pozemky  

sú v územnom pláne riešené na poľnohospodársku produkciu a vyzval obecné zastupiteľstvo 

na hlasovanie. Poslanci  projektový zámer od spol. Energie park neschválili.  

 

K bodu 5/ Aktualizácia projektu Oddychová zóna – parčík  

Starosta obce pripomenul, že pôvodnú výzvu sme vypovedali, nakoľko plánovaný  rozpočet už 

nezodpovedal skutočným cenám materiálov. Nakoľko sa chceme zapojiť do novej výzvy, 

projekt oddychovej zóny bol aktualizovaný s ohľadom na súčasnú situáciu a novú výzvu, ktorá 

bude vyhlásená na jeseň tohto roka. Starosta predniesol poslancom projekt s rozpočtom. 

Poslanci spolu so starostom sa zhodli na úprave niektorých položiek.   

 

K bodu 6/ Rôzne 

Poslanec Kvasnica sa informoval, v akom štádiu je dokumentácia k cyklotrase. Starosta 

odpovedal, že bolo stretnutie v Nemšovej, ktorého sa zúčastnil aj projektant a priniesol návrh 

celej cyklotrasy. V tomto čase sa čaká sa na finálny projekt.  

Ďalej starosta informoval poslancov, že na sklade DHZ sa úspešne pracuje. Obklady sú 

spravené a v nasledujúcom týždni je na pláne maľovanie priestorov obecným pracovníkom. 

Následne by bolo potrebné, aby sa uskutočnila brigáda, nakoľko bude treba po maľovaní 



vyčistiť podlahu a taktiež pripraviť oplotenie kvôli diskotéke. V blízkej dobe by sa mali dorobiť 

sociálne zariadenie a kuchynská linka. Následne začala krátka rozprava o prejazde cez potok 

a zateplení objektu, ktoré by prebehlo až nasledujúci rok, resp. v prípade priaznivého počasia 

ešte tento rok. 

Starosta oboznámil poslancov, že zber veľkokapacitného odpadu a elektroodpadu je 

naplánovaný od 8. – 10.9.2022. Občania budú včas oboznámení.  

 

K bodu 7/ 

Uznesenie č. 7/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Aktualizáciu projektu Oddychová zóna – parčík  

c/ Zber veľkokapacitného odpadu a elektroodpadu  

 

2. s c h v a ľ u j e: 

 

a/ Negatívne stanovisko k projektovému zámeru výstavby fotovoltaickej elektrárne   

 

 

K bodu 8/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 

 

 

 
 


